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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 15 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  29 czerwca 2017r.   

 

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 
2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 
3. Krystyna Kozieja – Członek Zarządu 
4. Danuta Serafin – Członek Zarządu 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli :    Skarbnik Powiatu - Elżbieta Wojciechowska, 
Sekretarz Powiatu – Kazimierz Błasiak.  

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku. 

 

1.Zatwierdzenie Bilansu. 

2. Rozpatrzenie interpelacji z dnia 14 czerwca br. radnej Rady Powiatu w sprawie  budowy 
chodników przy drodze powiatowej Suchorzów –Gawłuszowice, dokończenia budowy 
chodnika od Baranowa Sandomierskiego do Dymitrowa Małego oraz budowy chodników przy 
drodze powiatowej Dymitrów Duży – Dymitrów Mały. 

3. Rozpatrzenie wniosku wójta Gminy Bojanów w sprawie pomocy finansowej na projekt 
kładki na rzece Łęg we wsi Przyszów (Burdze). 

4. Rozpatrzenie wniosku w sprawie nagrody rocznej za 2016 r. dyrektora SPZ ZOZ w Nowej 
Dębie. 

3.Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia rozszerzono o : 

- zmiany w budżecie Powiatu na 2017 r. 

-  rozpatrzenie wniosków o umorzenie należności za wyżywienie  mieszkańców Internatu w 
SOSzW w Grębowie, 

- wyrażenie opinii w sprawie  wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
na terenie Gminy  Majdan Królewski. 

- uchwałę Zarządu w sprawie  upoważnienia osób do składania oświadczeń woli na czas urlopu 
wypoczynkowego Wicestarosty Powiatu. 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia projekt uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu na 2017 r. W uchwale dokonano zmian na 
wniosek Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami  oraz  zapisano środki na  wydatki w dz. 
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801 z przeznaczeniem dla SOSzW w Grębowie. Uchwała Nr 15/72 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. W związku z  nawalnym deszczem i przedostaniem się wody do 
pomieszczeń CWiRS w Gorzycach zadysponowano środki na  wymianę  okien. Źródłem 
wydatku będą środki z nierozdysponowanej  rezerwy w budżecie Powiatu. Wykazano 
konieczność  wymiany okien w 8 pokojach. 

Rozpatrzono wniosek Rady Społecznej SPZ ZOZ w Nowej Dębie w sprawie przyznania  
nagrody  rocznej dyrektorowi SPZ ZOZ. Zarząd podjął w tej sprawie jednogłośnie uchwałę  
oznaczoną Nr 15/73. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Na wniosek  rodziców  umorzono do wys. 50% należne opłaty za wyżywienie podopiecznych 
w Internacie SOSzW w Grębowie. Uchwała Nr 15/74 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

Na podstawie art.11b ustawy z dnia  10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych 
( Dz.U. z 2015 r. poz. 2031, t. jedn.) po rozpatrzeniu wniosku     z  dnia  27. 06.  2017 r.  Wójta 
Gminy  Majdan  Królewski zaopiniowano pozytywnie rozwiązania zawarte w „materiałach do 
uzgodnień”  z dnia   27.06.2017 r.   dot. zadania pn. „Rozbudowa drogi  gminnej  w Brzostowej 
Górze Nr 104102 R „Grabina – Brzostowa Góra” o szerokości 3,5 – 4,0 m i długości 
1448,5mb.Uchwała Nr 15/75/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W związku z planowanym urlopem wypoczynkowym wicestarosty K. Pitry do składania, w 
imieniu Powiatu Tarnobrzeskiego, oświadczeń woli w sprawach majątkowych powiatu 
upoważniono  dwóch członków Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego w osobach:                            
1.Paweł Bartoszek   -  Przewodniczący  Zarządu  - Starosta Tarnobrzeski                                              
2. Jerzy Sudoł    - Członek Zarządu . Uchwała Nr 15/76 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. W związku z decyzją Wojewody podkarpackiego o przyznaniu dotacji  na 
wykonanie  operatów finansowych do decyzji ZRID w wys. 42 000 zł podjęto uchwałę  w 
sprawie zmiany budżetu na 2017 r. Uchwała Zarządu  Nr 15/77 stanowi załącznik do protokołu.  

Rozpatrzono pismo Wójta Gminy Bojanów z dnia  7 .06 2017 r. w sprawie  udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Bojanów w kwocie 10 000 zł na opracowanie dokumentacji technicznej 
kładki na rzece Łęg we wsi Przyszów (Burdze). Stanowisko  Zarządu Powiatu, po dyskusji - 
negatywne. Priorytetem Zarządu w odniesieniu do prac związanych z  przygotowaniem 
dokumentacyjnym na obszarze Gminy Grębów jest aktualnie  projekt na dokumentację do 
zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w m. Krawce”. 

Dyskutowano o sprawie  wykonania dodatkowego wjazdu na posesję SOSzW w Grębowie o 
co postulują m.in. mieszkańcy b. Domu Nauczyciela. Wobec zaistniałej sytuacji 
uniemożliwiającej dostęp do drogi gminnej 100216R – ul. Lipowa ( w której działanie, do 
zmiany istniejącego stanu powinno należeć do zarządcy drogi – Gminy Grębów) Zarząd 
Powiatu  podtrzymał decyzję o wykonaniu zjazdu i proponuje prowadzenie  dalszych prac w 
celu wykonania zjazdu z bramą w miejscu ustanowionej służebności gruntowej na dojazd dla 
mieszkańców b. Domu Nauczyciela z wylotem w kierunku ul. Pałacowej. 

Dyrektor SOSzW w Grębowie poinformowała ( pismo z dnia 28 .0.2017 r.) , że 26 06.2017 r. 
podczas Rady Pedagogicznej Plenarnej przyjęto uchwałę Nr 60/16/17  - Aneks do Statutu 
Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie. Aneks dotyczy organizacji i 
funkcjonowania  Oddziału przedszkolnego oraz świetlicy szkolnej. Z rozmów z rodzicami 
wynika, że do Oddziału przedszkolnego kl. „0g’ mogą zostać zapisane  dzieci w liczbie  2-3 
osób. 
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Na wniosek z dnia 22.06.2017 r. Zespołu Ludowego „Cyganianki” wyrażono zgodę na 
wykorzystanie kwoty 600 zł  przyznanej przez Zarząd Powiatu na  organizację 20- lecia 
działalności w terminie do 18 lipca 2017 . 

 

 

Sprawy różne 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

1. Rozpatrzono pismo Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem 
Umysłowym Koło w Tarnobrzegu w sprawie dofinansowania  kosztów organizacji 
uroczystości z okazji 35 – lecia  działalności Kola w Tarnobrzegu. Ze względu na 
ograniczone możliwości finansowe budżetu Powiatu nie przyznano dofinansowania. 

2. Wniosek Klubu Honorowych Dawców Krwi „HUTNIK” przy Pilkington Polska Sp. z 
o.o. rozpatrzono negatywnie ze względu na ograniczone możliwości finansowe budżetu 
Powiatu. 

3. Rozpatrzono wniosek Pracowni Artystycznej „Regio Ars” w Tarnobrzegu w sprawie 
dofinansowania pleneru malarskiego ARTE TBG organizowanego we współpracy z  
 
Wydziałem Sztuki Uniwersytetu Rzeszowskiego.  Ze względu na ograniczone 
możliwości finansowe budżetu Powiatu nie przyznano dofinansowania 

4. Na wniosek Stowarzyszenia Wędkarskiego „Szczupak Przybyłów” w Gorzycach 
Zarząd Powiatu zaakceptował wydatek w wys. 300 zł (brutto) na zakup nagród dla 
uczestników biorących udział w zawodach wędkarskich z okazji Dnia Dziecka. 

5. Na wniosek Polskiego Związku Działkowców, Zarząd  Rodzinnych Ogrodów 
Działkowych „RAJ” w Gorzycach  przeznaczono kwotę 1 000 zł (brutto) na zakup 
materiałów  edukacyjnych oraz nagród dla uczestników konkursów i zabaw 
organizowanych w związku z Dniem Działkowca. 

6. Na wniosek Stowarzyszenia na rzecz osiedla Poręby Dębskie na organizację „Pikniku 
Rodzinnego” przeznaczono kwotę 500 zł (brutto). Kwota ta może zostać wykorzystana 
na zakup nagród rzeczowych dla uczestników konkursów i zabaw organizowanych 
podczas Pikniku Rodzinnego.  

7. Ochotnicza Straż  Pożarna w Krawcach na wniosek z dnia 19 .06.2017 r. otrzymała 
dofinansowanie w wys. 1 700 zł ( brutto) z przeznaczeniem na zakup 12 par obuwia 
specjalnego dla Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej OSP Krawce. 

8. Na wniosek Klubu Piłki Siatkowej w Nowej Dębie ul. Leśna 40 przeznaczono kwotę 
500 zł (brutto) na zakup usług związanych z organizacją wyjazdu grupy dziewcząt na 
Finał Mistrzostw Polski w piłce siatkowej do Zabrza. 

9. Na wniosek Towarzystwa Wspierania Inicjatyw Społecznych INICJATYWA w 
Cyganach przeznaczono kwotę 1 000,00 zł (brutto)  na zakup usług związanych z 
organizacja „Pikniku Cygańskiego” dla mieszkańców Gminy. 

10. Klub Sportowy „WISAN” Skopanie na wniosek z dnia 30 maja br otrzymał 400 zł              
( brutto)  na zakup usług związanych z rozgrywkami grupy juniorów w II Lidze 
Podkarpackiej. 
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11. Sołectwo Sokolniki na wniosek z dnia 22 czerwca br otrzymało kwotę 1 800,00 zł 
(brutto) na zakup usług związanych z organizacją cyklicznego  „Święta Wsi 
Królewskiej” – Sokolniki. 

12. Na wniosek z dnia  10 maja br. „Nati Media”  Tarnobrzeg przeznaczono kwotę 1 000 zł 
(brutto) na zakup usług związanych z organizacją trzeciej edycji „Wyborów Miss 
Jeziora Tarnobrzeskiego” 

 

 

 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w dniu 29 
czerwca     2017 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                        2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 

 

 

     

 


